
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 23. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 468
Ministeren bedes oplyse, hvordan regeringen vil sikre energieffektivitet i de nye
sygehusbyggerier, når regionerne ikke må låne penge til grønne tiltag som fx
solceller (Jf. Politiken, 17.02.2011, "Supersygehuse uden grøn energi").

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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